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Protokół z sesji Nr XVI/2015 

przeprowadzonej w dniu 29 grudnia 2015r. 

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 1300 

Miejsce obrad: sala narad Urzędu Gminy w Ostrowie 

Ad. 1 

Szesnastą (XVI) sesję Rady Gminy Ostrów otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

p. J. Bajor. Powitał przybyłych na sesję w osobach:  

 

1. Wójta Gminy p. Piotra Cielec 

2. Sekretarz Gminy p. A. Sochacką 

3. Dyrektora ZEAS i P w Ostrowie p. B. Wójcik 

4. Radną Powiatu Ropczycko – Sędziszowskiego p. M. Szybała 

5.  Radcę Prawnego p. P. Ziemińskiego 

6.  Skarbnika Gminy p. A. Rzeszutek 

7. Kierownika ZUK w Ostrowie p. M. Gubernata 

8. Dyrektora GCK i S w Kamionce p. P. Łagowskiego  

9. wszystkich przybyłych na sesję radnych, sołtysów biorących udział w sesji wg. 

załączonej listy obecności. 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych, co daje podstawę do 

przeprowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

1) Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy są uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 

porządku obrad, który został przedstawiony wraz z zawiadomieniem o sesji. Nie zgłaszano 

uwag. Porządek obrad został przyjęty do realizacji – 14 głosów „za”. 

 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o działalności Urzędu w okresie międzysesyjnym. 

Informacje, które przekazał Wójt Gminy Ostrów dotyczyły następujących kwestii: 

1) Założeń w zakresie nowej perspektywy i możliwości pozyskania środków pomocowych 

w ramach programu promocji regionalnej. Temat został przedstawiony komisji 
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budownictwa działającej przy Radzie Gminy. Przyjęto decyzje przygotowania się do 

projektu w ramach projektu modernizacji, przygotowania i przebudowy, tych, które 

konieczne są pod przedszkola. Są trzy miejsca na terenie gminy Ostrów, gdzie nie ma 

możliwości prowadzenia w sposób właściwy, normalnego, ośmiogodzinnego 

wychowania przedszkolnego. Są to placówki w Ostrowie, Wola Ociecka i Kamionka. 

2) Dot. powstania w budynku Urzędu Gminy kącika dla najmłodszych.  

3) Dot. nowego grantu „inwestycja w uczniów”. Działanie obejmie wszystkich uczniów 

szkół gimnazjalnych. Prowadzenie zajęć w zakresie ekonomii w placówkach 

oświatowych.  

4) Dot. przeprowadzenia walnego zebrania LGD LASOVIA, na którym opracowywano 

strategie działania LGD. 

5) Dot. informacji w zakresie przygotowań do przeprowadzenia światowych dni 

młodzieży. Trwają już liczne spotkania i prace przygotowawcze. Planuje się na ten czas 

w naszej gminie organizację imprez, by pokazać osobom, które będą przebywać na 

terenie naszej gminy trochę historii, i to co jest atrakcyjne. Działania i pobyt młodzieży 

będzie prowadzony poprzez parafie. 

6) Dot. informacji w zakresie odbioru prac w zakresie zadania; modernizacja drogi 

powiatowej na Bliznę, odbiór przeprowadzony przez Starostwo. 

 

Z tematów planowanych na m-c styczeń 2016r., informacyjnie p. Wójt poinformował, że 

planuje się przeprowadzenie sesji oświatowej oraz sesji budżetowej. Prośba, by w terminie do 

12 stycznia 2016r., przeprowadzić posiedzenia komisji. 

 

Informacyjnie p. Wójt przekazał, że zostały przesłane stosowne dokumenty, których życzył 

sobie Rzecznik Dyscypliny Finansów Publicznych przy RIO w Rzeszowie, po 

przeprowadzonej ostatnio kontroli. W chwili obecnej czekamy na stanowisko Rzecznika 

Dyscypliny Fin. Publicznych.  

 

Na koniec swojego wystąpienia P. Wójt zaprosił wszystkich chętnych na organizowany 

również, w tym roku Bal Charytatywny w Kamionce - 23 stycznia 2016r. Jest to zabawa, by 

zachęcić obecnych do działania, ale i szlachetny cel. Koszt zabawy od pary to 400zł. Z tego ok. 

150zł przekazywane jest na pomoc i wsparcie naszej uzdolnionej młodzieży. Co roku dla 

najlepszych uczniów organizowana jest wycieczka krajoznawcza, również z tych środków 

wspiera się poprzez zakup nagród, młodzież najzdolniejszą z terenu naszej gminy. Z tych 
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środków wspiera się również młodzież, która znajduje się w trudnej sytuacji np. tak, jak w 

dotychczasowych działaniach współfinansowano 

zakup specjalistycznego wózka , i w części finansowano leczenie ucznia z terenu gminy. 

 

Ad. 5. Dyskusja.  

W dyskusji radny J. Wolak prosił o informacje dot. odbioru prac przy drodze w Bliźnie i toku 

prac przy chodniku w Kamionce. Wyjaśniono w dyskusji, ze czynności wszystkie prowadzone 

są przez powiat. 

 

Radna J. Glinka skierowała zapytanie dot. prac koło kanału koło p. Szędzioł w Kozodrzy. 

Ustalono, że prace będą kończone po nowym roku.  

Co z drogą, od p. Patera. Są przygotowywane  stosowne pisma do zatwierdzenia. W okresie 

świątecznym właściciel jw. jest nie obecny. Będą dalsze działania po nowym roku.  

 

Radny J. Podjasek skierował zapytanie dot. przeprowadzenia przetargu na sortownię. Pytanie 

dotyczyło czynności, gdzie zwalniani są dotychczasowi pracownicy a przyjmowani nowi.  

Radny Z. Potwora zapytał, dlaczego ZUK nie mógł obsadzić sortowni gminnej, wybudowanej 

za publiczne pieniądze, swoją załogą? 

Wyjaśnień do tego tematu udzielił p. M. Gubernat – kierownik ZUK Ostrów. 

Z przeprowadzonych rozmów z pracownikami przed świętami, wiadomo było z informacji, 

które przekazywali pracownicy, że na tamten czas wszyscy mają pracę, oprócz 3 osób, które 

miały mieć pracę „załatwioną” w m-cu styczniu nowego roku.  

W prowadzonych rozmowach z szefem firmy, zaznaczano, że przedstawiciele gminy życzą 

sobie, by wzorem lat ubiegłych obsadę stanowili mieszkańcy gminy Ostrów.  

 

W odpowiedzi p. Z. Potwory zaznaczono, że stan osobowy pracowników ZUK w Ostrowie nie 

pozwala i nie daje możliwości  wygospodarować ludzi do obsługi linii sortowniczej. Część tych 

osób pracuje na linii ale w obsłudze sprzętowej. 

 

Radny Z. Potwora pytał kolejno; Co stoi na przeszkodzie aby zatrudnić ludzi do zbiórki 

odpadów komunalnych? 

Odpowiadając Wójt Gminy zapytał,  czy my możemy zabronić naszym przedsiębiorcą 

pracować na terenach innych gmin, niż gmina Ostrów. Nie możemy się zamykać  i traktować 

tak, że jesteśmy samowystarczalni. Pewne rzeczy i działania muszą być wyważone.  
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Prowadzone są rozmowy i starania, by „nasi” ludzie pracowali na sortowni, ale z drugiej strony 

my nie możemy odpowiadać za tych ludzi. 

 

W krótkiej dyskusji omówiono kwestie zatrudniania pracowników na sortowni i w innych 

miejscach pracy, biorąc po uwagę wysypisko (zatrudnienie poprzez zakład pracy chronionej) 

jak i urząd gminy(pracownicy . Nie kierowano wniosków ani innych wiążących propozycji. 

 

Radna J. Glinka poruszyła kwestię przykrycia (wykonania zadaszenia) basenów z odciekiem 

na osmozie. Odczuwa się uciążliwy zapach odór – przy zmianie pogody.  

 

Radny St. Pasko zwrócił uwagę do prowadzonych rozmów nt. dzierżawy działki dla Euro – 

Eko. Kwestia zatrudniania i wykorzystywania ludzi, i dalszej dzierżawy. 

 

W odpowiedzi p. M. Gubernat poinformował, że dokumentacja techniczna nie określa 

wykonania przykrycia zbiornika. Projekt został zrealizowany zgodnie z tym, co było 

w projekcie.  

Odnośnie Firmy i dalszej dzierżawy dla EURO - Eko Wójt Gminy poinformował, że 

w rozmowie z ludźmi mówił, że nie zgadza się na dzierżawę ale na warunkach, które były 

dotychczas. Odnosząc się do dotychczasowej współpracy z w/w firma Wójt Gminy przyznał, 

że było wiele trudnych sytuacji , ale są płaszczyzny działania, gdzie ta firma jest nam bardzo 

przydatna, a nawet bardzo potrzebna w działaniach dot. gospodarki odpadowej. Jest 

przygotowywana nowa umowa dzierżawy, propozycję będą przedstawione na najbliższych 

komisjach.  

Na tym zakończono dyskusję.  

 

Ad. 1. Podjęcie uchwały: 

 w sprawie zmiany w budżecie gminy na rok 2015  

Skarbnik Gminy dokonał omówienia spraw dot. zapisów w treści uchwały budżetowej. Budżet 

nie ulega zwiększeniu, są tylko przesunięcia w układzie budżetowym.  

 

W prowadzonej dyskusji zwrócono uwagę na: 

 Kwestie zaległych, niezapłaconych skład ZUS w oświacie, które są niepłacone od 

września 2015r. Pan. B. Wójcik wyjaśnił, że w planie środki są ujęte, jednak brak jest 

gotówki, dlatego nie realizuje należnych zobowiązań. 
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 Skarbnik Gminy poinformował, że na pewno wszystkie zaległości ZUS nie będą 

uregulowane do końca roku. 

 

Przed głosowaniem Przewodniczący Rady prosił o przedstawienie protokołów z posiedzenia 

komisji budownictwa i kom. ochrony środowiska. 

Protokoły odczytali radna p. M. Tęczar i radny p. W. Jeleń.  

 

Radni do przedstawionego projektu uchwały nie kierowali uwag. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XVI/74/15 w sprawie zmiany 

w budżecie gminy na rok 2015, została przyjęta 8 gł. „za” przy 0 gł. „przeciw” i 6 gł. 

„wstrzymujących się”.  Uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Przeprowadzono dyskusję w zakresie wniosków i spraw skierowanych z posiedzeń komisji, co 

zostało przedstawione w odczytanych protokołach; 

 sprawa rozgraniczenia drogi gminnej przez geodetę, 

 kwestia uregulowania dróg we władaniu gminy, 

 kwestia drogi (dr. we władaniu gminy) dojazdowej w Skrzyszowie (p.Lech). 

Zaznaczono, że na komisji postanowiono o przeprowadzeniu rozgraniczenia dr. w Kozodrzy. 

Innych wiążących postanowień nie podejmowano. 

 

Sołtys p.T. Kalita przedstawił prośbę mieszkańców „z bloków”, by dopisać ich do sołectwa 

Wola Ociecka. Sprawa nie jest łatwa. Postepowanie takie wymagałoby zmiany granic 

administracyjnych sołectwa, a jest to długie postępowanie.  

 

Radny J. Wolak skierował zapytanie do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Od jakiegoś 

okresu czasu komisja rewizyjna, chce dokonać analizy działek, w ramach których są trudności 

z opłacaniem podatków. Chodzi też o informację dot. mienia komunalnego. Jak długo będzie 

jeszcze trwało opracowanie stosownych materiałów? W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśnił, 

że temat był przekazany przez komisje rewizyjną. Analiza mienia komunalnego jest 

przygotowywana, temat ten, koordynuje p. B. Cionek. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady przedstawił Wysokiej Radzie pisma, które w ostatnim czasie 

wpłynęły do Biura Rady Gminy: 
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1) Pismo dyrektora SP Ostrów – dot. uregulowania zaległych składek ZUS. 

2) Pismo dyrektora Publicznego Gimnazjum w Ostrowie – dot. uregulowania 

zaległych składek ZUS. 

3) Pismo dyrektora SP w Skrzyszowie – dot. uregulowania zaległych składek ZUS. 

4) Pismo Z ZUK z dn. 17. 12. 2015r. z informacja o wydanej decyzji Podkarpackiego 

WIOŚ – Rzeszów w sprawie umorzenia postepowania administracyjnego w sprawie 

wstrzymania użytkowania instalacji do przetwarzania zmieszanych odpadów 

komunalnych – ZZO.  

5) Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podkarpackiego – stwierdzenie nieważności 

uchwały Nr XIV/58/15 rady Gminy w Ostrowie z dnia 10 listopada 2015r. Do pisma 

wyjaśnienia złożył p. B. Cionek, stosowny projekt nowej uchwały został już 

przygotowany. 

6) Uchwała z RIO w Rzeszowie  w sprawie projektu uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Ostrów na lata 2016 – 2025. Rio postanawia 

pozytywnie z uwagami zaopiniować przedłożony projekt. 

7) Uchwala z RIO w Rzeszowie w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie budżetu Gminy Ostrów na 2016r. Rio postanawia 

wydać pozytywna opinię o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w 

projekcie budżetu na 2016r. 

8) Uchwala RIO w Rzeszowie w sprawie możliwości spłaty przez Gminę Ostrów 

pożyczki w kwocie 5 518 000,00zł zaciągniętej w WFOŚ i GW w Rzeszowie na 

pokrycie planowanego deficytu budżetu w latach 2015 – 2025. RIO postanawia 

wydać pozytywna opinię o możliwości spłaty przez Gminę Ostrów przedmiotowej 

pożyczki. 

9) Uchwała RIO w Rzeszowie w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Ostrów na 

2016 rok. RIO postanawia pozytywnie z uwagami zaopiniować przedłożony 

projekt. 

Do przedstawionych pism Radni nie kierowali zapytań. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie na sesję, prowadzoną dyskusję 

i ogłosił sesję XVI za zakończoną.  

     Protokół podpisał:    Przewodniczący Rady Gminy w Ostrowie 

         Józef Bajor 

Protokół sporządziła : B. Ziomek 


